



**IPO APPLICATION FORM**  
**新股公开发售認購表格**

To 致: **M&F Asset Management Limited 漢豐資產管理有限公司**

Date 日期: \_\_\_\_\_

Client Name 客戶姓名:	Account No. 帳戶號碼:	
HKID / Passport Number 身份證/護照號碼:	Contact Number 聯絡電話:	
Email Address 電郵地址:	AE Name 經紀姓名:	AE Code 經紀編號:

I/We hereby authorize your company to act as my/our nominee to subscribe IPO Subscription, details as follows  
本人/吾等委託貴公司認購以下股份。認購詳情如下：

Stock Name 股票名稱: \_\_\_\_\_ (the "Company"公司)  Full payment  
 Stock Code 股票編號: \_\_\_\_\_  
 Stock Price 每股作價: \_\_\_\_\_  
 Subscription Quantity 認購股數: \_\_\_\_\_  
 Total Amount 總存款額: HK 港幣\$ (with Handling Fee 連手續費)

- I/we hereby authorize M&F Asset Management Limited as my/our representative as follows  
本人/吾等謹此授權貴公司全權代表本人/吾等：  
 (I) The IPO subscription fee (including the service fee charged by the Company) will be deducted from the captioned account  
提取本人/吾等於漢豐資產管理有限公司帳戶內之結餘以用作新股申請；  
 (II) Processing the applications of IPO Subscription  
處理公开发售新股申請；  
 (III) The allotted shares will be transferred to your securities account directly upon successful subscription; and  
收集及存入獲配售之新股於漢豐資產管理有限公司；及  
 (IV) I/We declare that this is the only application instruction to HKSCC. I/we further declare that I/we have not made/shall not make multiple application in this respect.  
向香港聯合交易所作出保證，貴公司為處理公开发售/配售新股申請的唯一代辦人，及只遞交一份申請表格。
- I/We declare that this is the only application made with M&F Asset Management Limited  
本人/吾等謹此聲明及保證貴公司為處理公开发售/配售新股申請的唯一代辦人。
- For the avoidance of doubt, I/We hereby further undertake and agree to deposit the subscription fund to the bank account of M&F Asset Management Limited before the application deadline:  
By Cash - 4:00 p.m. on the business day immediately before the deadline of the IPO; or  
By Cheque - 4:00 p.m. on the two business day immediately before the deadline of the IPO  
現特函確認及承認，本人/吾等會於截止公开发售前一日下午四時前，存入現金股款總額/按金於漢豐資產管理有限公司的銀行戶口、或於截止日期前兩日將所須款項以支票存入漢豐資產管理有限公司的銀行戶口。
- I/We understand that the share allotment is the sole discretion of the sponsor. I/We understand that I/We shall have chances to be allotted to all, partial, or none of the subscribed quantity. The allotment results subject to the final announcement of M&F Asset Management Limited.  
本人/吾等明白公开发售認購新股是按該上市公司以公平準則分配，申請者可能只獲部分配售，所分配股數以貴公司最後公佈為準。
- I/we understand the terms and conditions set out in the Prospectus and have been provided the information disclosed in the prospectus.  
本人/吾等明白一切條款及於進行本申請前已提供所須有關資料。

Client's Signature 客戶簽署

**Remark 注意事項**

1. Including handling fee brokerage of 1%, SFC transaction levy of 0.0027%, Stock Exchange trading fee of 0.005%  
交易成本：包括 1%經紀佣金和 0.0027%證監會交易徵費，0.005%聯交所交易費；
2. IPO subscription fee: HK\$100 (All fees and charges will not be refunded)  
手續費：港幣一百元（未能成功申請者將不獲退還手續費）

For Official Use Only

Received by	Signature Verified by	Approved by	Input by
-------------	-----------------------	-------------	----------